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Bg 751 – 7121        Bg.  medlemsavg. 5639-4117 
 
Ordförande:   Arne Långövik, tel. 070-227 44 30 
 
Sektioner och kontaktpersoner: 
Orientering:   Magnus Danielson, 073-940 02 42 
Bordtennis:   Gunnar Norderby, 076-398 17 36 
Motion: Monika Ljungberg, 073-993 07 05 
  
************************************************* 
Nr 1 
2024              Årg. 50 
********************************************* 

 Ordföranden har ordet. 
Då var det dags att summera året 2023.  
 
Styrelsen har haft 7 protokollförda möten och årsmöte,  
Sektionsmöten har också hållits under året i BT, OL och 
Motionssektionerna. 
 
I år är vi 185 medlemmar och det är en liten nedgång från 
tidigare år. Vi tappar några äldre stödmedlemmar och vi vet 
inte om man glömt betala årsavgiften eller om man valt att 
avsluta medlemskapet i klubben.  

Kvillebyns Sportklubb 

Kville 

457 43 Fjällbacka 
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Klubben har under året haft bra tränings tävlingsdeltagande, 
och klubbens arrangemang har varit: 
 
Första helgen i april arrangerade OL tillsammans med 
Idefjordens SK orienteringstävlingarna Strömstadsmedeln 
och Kvillebyns klassiska. 
 
I oktober arrangerade BT tävling i Hamburgsund. 
 
Motionssektionen har under året genomföra 8st 
skogspromenader. 
Ett stort tack till banläggarna som gör det möjligt att 
arrangera promenaderna! 
 
Vad händer 2024: 
 
2024 blir det inget Kvillebyns klassiska utan vi kommer att 
arrangera två DM tävlingar, DM medeldistans och DM 
långdistans helgen 24 – 25 augusti. 
 
Den 12 oktober är vi medarrangörer till trailloppet 
Bohusläns Bästa. 
 
2024 hoppas vi blir ett lika bra tränings och tävlingsår som 
2023! 
 
Vi hoppas och tror att alla medlemmar är kvar även detta år 
i klubben, kanske kan vi nå 200 medlemmar, för vi behöver 
er alla och ert stöd för att driva vår verksamhet. 
 
Ett STORT TACK till alla funktionärer och ledare som gör 
detta möjligt! 
 
Arne Långövik 
Ordförande 

  
   

Årsmöte med Kvillebyns Sportklubb 2023. 
 

Klubbens årsmöte hölls den 22 februari och i år kunde vi 
genomföra ett fyiskt årsmöte i bygdegården  med 18 medlemmar 
närvarande.  
 
Boklut och verksamhetsberättelse föredrogs och klubben har en  
god ekonomi  och medlemsantalet var  200 medlemmar. 
 
 När man kom till valen så omvaldes Arne Långövik som 
ordförande. Karl-Rune som nu varit ledamot av styrelsen i 60 år  
hade undanbett sig  omval  och som ny  styrelseledamot valdes 
Eric Andersson samt  omvaldes Carina Fransson, båda på två år. 
Gunnar Norderby och  Helen Blad  har ett år kvar av mandattiden.    
Som styrelsesuppleanter nyvaldes David Nyqvist på två år.  
Magnus Danielsson har ett år kvar av mandattiden. 
 
Sektionsstyrelser 
Bordtennis:  Lennart Hedin , Henrik Mogart, Karl-Rune Pettersson, 
Gunnar Norderby, Hans-Peter Olsson, Stig Eklöf , Jacob Agertoft 
och Erik Andersson.  
Orientering:  Magnus Danielson, Mats Hugoson, Jimmy 
Brinkenberg, Helen Blad och Pia Hedin.  
Motion: Monika Ljungberg(sammankallande), Ing-Marie 
Alfredsson, Gunnel Turpeinen och Hans Aronsson.. 
 
 Som revisorer omvaldes Kent Olofsson och   Håkan Andersson 
och som ersättare omvaldes Mats Hugoson och  
Erik Treier. Till valberedning på 3 år Hans-Peter Olsson. Övriga 
valda är Kerstin Burman   sammankallande, 1 år och Lars Karlsson 
2 år. 
Medlemsavgiften för 2024 beslutades oförändrad enligt följande: 
ungdomar upp till och med 16 år - 100 kr, vuxna aktiva - 200 kr, 
”passiva-stödmedlemmar” som inte deltar i någon av klubbens 
kostnadsfria aktiviteter - 100 kr. 
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Mötet avslutades med 
samkväm där Karl-Rune 
avtackades för sina 60-år i 
styrelsen. 
 

 
 
 
 
 
 

Årets Medlem 
Styrelsen har beslutat att priset "Årets medlem" för 2023 skall 
tilldelas Jimmy Brinkenberg.. 
 Motiveringen lyder: Jimmy har under flera år lagt ner ett 
omfattande arbete inom orienteringssektionen med bland annat 
banläggning och är en viktig del inom IT-verksamheten i vår 
tävlingsorganisation. Under 2023 har han toppat detta med att 
ideellt rita en ny tävlingskarta åt klubben strax utanför Fjällbacka 
och varit en av de aktiva med vårt Hittaut-projekt. 

Årets medlem har utdelats sedan 1982, här är de som erhållit 
priset senast: 
 
2010 A-laget i bordtennis  Seger i div 4, bt 
2011 Stig Niklasson  ledare orientering 
2012 Carina Wedin  motion 

  
   

2013 Mats Hugosson  ledare orientering 
2014 Stig Eklöf  ledare bordtennis 
2015 Christian Kaldén   orientering 
2016 OL-sektionen  arrangerat VM 
2017 Mats Thuresson  ledare bordtennis 
2018 Lars Karlsson  ledare bordtennis 
2019 Lennart Hedin  ledare bordtennis 
2019 Mikael Gustavsson  ledare bordtennis 
2020 Ingen utdelning 
2021 Carina Fransson  Kassör 
2022 Jacob Agertoft o Sebastian Fred ledare bordtennis 
_________ 
 

Rapport från motionssektionen 
 
 Under 2023 har det genomförts 8 promenader, 4 på våren och 4 på 
hösten, med kluriga frågor och vinster vid varje promenad. 
 
Vårens promenader startade 2 april med vårsol och 75 deltagare. 
Sedan följde Åsleröd (64 delt), Tyfta (56 delt) och slutligen Alnäs 
gård (51 delt). 
 
Höstens promenader startade på Doveland med 60 deltagare. 
Vädret var fint och banläggarna serverade mysigt fika i skogen. 
Därefter start från Allestorp (70 delt), Fjällbackaservice (75 delt) 
och slutligen Hamburgö (48 delt). Det låga antalet på sista 
promenaden berodde troligen på resterna av stormen Babet. 
 
Sammanfattningsvis har vi under 2023 i genomsnitt haft drygt 60 
startande vid varje promenad, som då fått motion av kropp och 
knopp, frisk luft och vackra naturupplevelser. 
 
Tack till alla banläggare som bidragit med fina promenader och 
kluriga frågor! 
Tack också till alla er som promenerat! 
 
Motionssektionen 
Hans Aronsson, Monica Ljungberg, Gunnel Turpeinen, Ing-Marie 
Alfredsson 
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PS: Om någon kan tänka 
sig att lägga en promenad 
under 2024, hör gärna av 
er till någon i 
motionssektionen! DS. 
 
 
  
 
 
  
 
Våra promenader 
bjuder på fina 
naturupplevelser. 

 
 

Pingisen rullar vidare …. 
Vårsäsongen 2023 
Eftersom det är ett år sedan senaste numret av Kontakten kom ut 
skall vi här försöka skildra vad som hänt sedan sist även om det 
blir två olika spelår. 

Träningarna fortsatte under våren med Jacob Agertoft, Sebastian 
Fred och Eric Andersson  som ledare för ungdomsgrupperna 
medan Gunnar Norderby basade över de lite äldre. Verksamheten 
är fortfarande  påverkad av pandemin och vi har en bit kvar till 
breda verksamhet som vi hade innan pandemin.. 

Avslutande säsongen 2022-23 slutade Kvillebyns A-lag på en 
tredjeplats i division 4. Serien bestod visserligen bara av fem lag 
och ett nytt upplägg med trippelmöten testades. Bästa spelare 
den säsongen var Erik Treier med imponerande 15-6 i kvot. 
 
 

  
   

Sluttabell, Div 4, nordvästra 
Svanesund B1           12 10 1 1  91-51 21  
Munkedal C 12 5 2 4  81-57 14  
Kvillebyns  SK 12 6 2 4  71-73 14  
Trollhättan C 12  3   2 7  63-87 8   
Vargön   12 1 1 10 51-91 3  
 
BD- touren 
Den 4 mars spelades årets första deltävling i Svanesund. Från 
klubben deltog åtta ungdomar och bäst lyckades Erik Agertoft som 
blev 2:a i div 4. 
Vårens sista deltävling spelades i Ed den 22 april och där deltog 13 
ungdomar.  Bästa placering fick Adam Hedin  som blev 2:a i div 2, 
Erik Agertoft 3:a i div 3 och Teodor Gottberg Ferm 2;a i div 5. 
 
Klubbmästerskapen spelades i mars och gav följande resultat. Av 
olika anledningar blev det färre ungdomar som deltog i år.  
 
Herrsingel  Herrdubbel 
1. David Nyqvist  1. Johan Tobiasson/Claes Persson 
2. Johan Tobiasson  2. Erik Treier( Lasse Karlsson 
3. Erik Treier  3. David Nyqvist/ Erik Jarenfors 
3. Erik Andersson  4, Eric Andersson/ Henrik Mogart 
 
Oldboys, 35  Oldboys dubbel(lottade par) 
1. Claes Persson  1. Johan Tobiasson/ Uno Aronsson 
2. Johan Tobiasson  2. Eric Andersson/ Lasse Karlsson 
3. Eric Andersson  3. Lennart Hedin/ Claes Persson 
4. Lasse Karlsson 
 
Pojkar/fd -09 o sen  Pojkar/fd-12 o sen 
1. Erik Agertoft  1.Ville Carlen 
2.Teodor Gottberg/Ferm  2.Sixten Nilsson 
3. Alwin Pålsson  3. William Klarqvist 
4.Albin Larsson  
Pojkar/Flickar fd -14 o sen 
1. August Fred  3. Hjalmar Arvenberg 
2. Edvin Arvenberg  4. Nellie Andersson 
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Höstsäsongen…. 
Vi startade upp med träningarna i början av september med i stort 
sett samma ledarteam som under våren. 

 

En av våra lovande ungdomar Erik Agertoft har valt att spela för 
Munkedal , men i övrigt har intresset och deltagandet på 
träningarna varit ganska bra även om det är en bit kvar till den 
verksamhet som vi hade före pandemin. 

A-laget – lagledare David rapporterar 

Laget höll sig kvar och spelade aktuell säsong i division 4 västra 
och i år var det stor geografisk spridning på lagen.  
Bland annat åkte tre tappra Kvillebyare till Skövde och trots en 
man kort så var laget nära att knipa segern i kommunderbyt mot 
Bullaren. Matchen slutade 8-6 till Bullarens fördel.  
Laget ligger på en stabil femteplats i tabellen med en match 
kvar och platsen i division fyra är säkrad till nästa säsong. 
Målet är att vinna sista matchen och avancera några platser i 
tabellen. Hitintills har Johan Tobiasson(kvot 16-7) presterat 
bäst och har tillsammans med Erik Treier (kvot 14-6) bildat 
ett stabilt ankare i laget.  
Jag vill skicka en hälsning till alla ungdomar i klubben att 
när de är redo så finns det alltid plats i laget för den som är 
sugen att ta nästa steg i sin pingiskarriär. " 

Aktuell tabell, Div 4, Västra 

Skövde  8   7  0  1  62-25  14 
Vänersborg 8   6  1  1  59-35  13 
Larv 8   5  0  3  51-33  10 
Bullaren 8   4  2  2  52-52  10 
Kvillebyn 8   4  1  3  53-44   9 
Svanesund C 8   3  2  3  50-43   8 
Ed B 8   2  1  5  42-56   5 
Stenungsund B 8   2  0  6  36-56   4  
Trollhättan C 8   1  2  5  21-60   4 
Munkedal D 8   1  1  6  27-59   3 

  
   

Pingistävlingen BD-touren i Hamburgsund den 21 
oktober Tävlingsedare Lennart Hedin rapporterar 
I höst var det återigen dags för den uppskattade deltävlingen i BD-
touren, arrangerad av Kvillebyn i Hamburgsund. Engagemanget 
och spelglädjen bland ungdomarna var på topp under hela dagen. 
BD-touren är en breddtävling i bordtennis i åldrarna 8-17 år där 
deltagarna indelas i divisioner efter spelstyrka och där tjejer och 
killar möter varandra. 

Det blev en lyckad tävling med 92 anmälda spelare från 12 olika 
föreningar. Kvillebyn hade 10 deltagare representerade, vilka alla 
kämpade väl. Hela 310 matcher spelades under dagen. 

Flera Kvillebyare fick också pris;  

August Fred, Edwin Arvenberger, Hjalmar Arvenberger och Märta 
Sandin 

Bilder från tävlingen, t v en av våra ungdomar Ceasar Norinder 

Tävlingen i Hamburgsund är en efterlängtad säsongsstart av 
pingisen då många nybörjare även får chansen att prova på att 
tävla. Ett sådant här stort arrangemang går inte ordna utan alla 
ideella krafter. Stort tack till familjemedlemmar, ledare och andra 
pingisintresserade som bakat fika till kiosken, stod för försäljning, 
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Ed B 8   2  1  5  42-56   5 
Stenungsund B 8   2  0  6  36-56   4  
Trollhättan C 8   1  2  5  21-60   4 
Munkedal D 8   1  1  6  27-59   3 

  
   

Pingistävlingen BD-touren i Hamburgsund den 21 
oktober Tävlingsedare Lennart Hedin rapporterar 
I höst var det återigen dags för den uppskattade deltävlingen i BD-
touren, arrangerad av Kvillebyn i Hamburgsund. Engagemanget 
och spelglädjen bland ungdomarna var på topp under hela dagen. 
BD-touren är en breddtävling i bordtennis i åldrarna 8-17 år där 
deltagarna indelas i divisioner efter spelstyrka och där tjejer och 
killar möter varandra. 

Det blev en lyckad tävling med 92 anmälda spelare från 12 olika 
föreningar. Kvillebyn hade 10 deltagare representerade, vilka alla 
kämpade väl. Hela 310 matcher spelades under dagen. 

Flera Kvillebyare fick också pris;  

August Fred, Edwin Arvenberger, Hjalmar Arvenberger och Märta 
Sandin 

Bilder från tävlingen, t v en av våra ungdomar Ceasar Norinder 

Tävlingen i Hamburgsund är en efterlängtad säsongsstart av 
pingisen då många nybörjare även får chansen att prova på att 
tävla. Ett sådant här stort arrangemang går inte ordna utan alla 
ideella krafter. Stort tack till familjemedlemmar, ledare och andra 
pingisintresserade som bakat fika till kiosken, stod för försäljning, 
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körde bord, dömde matcher och ställde upp och hjälpte till på andra 
sätt under dagen så att denna trevliga familjetillställning kunde 
genomföras på ett mycket bra sätt.  

Lennart Hedin, tävlingsledare 

Höstens andra deltävling av BD touren spelades den 2 december i 
Svanesund med Varekils IF som arrangör. Från klubben deltog 7 
ungdomar. Bäst lyckades Hjalmar Alvenberg som blev 2:a i div 9 
där och i samma pool blev Ville Carlen 4:a, medan Albin Larsson 
blev 4;a i div 6. 

Hårdkörning på jullovet 
Ett nytt och mycket lyckat intiativ togs på jullovet då några 
ungdomar från Kvillebyn och Bullarens GoIF samlades i 
bygdegården för en ”heldagsträning” under Sebastian Fred och 
Peder Johanssons ledning. Det blev en mycket lyckad pingis-dag 
och alla var nöjda. Det finns en viss samhörighet med föreningen i 
Bullaren då flera av spelarna är med och orienterar i vår klubb. 

 
Deltagarna med ledare samlade. 

  
   

 

2024 års först BD-tourtävling arrangerades av 
Munkedals BTK den 27 jan och där deltog 6 ungdomar 
från klubben och 5 av dessa kom på prisplats. Teodor 
Gottberg Fred blev 2:a i div 5 och Hjalmar Arvenberg 
segrade i div 7, medan Alwn Pålsson, Edvin Alvenberg 
och Märta Sadin blev 5:a i sina resp pooler. 

 

 
    Många sponsrar BT 

 
Sponsortavlan som finns i bygdegården och som också fanns 
med vid BD touren i Hamburgsund i höstas är uppdaterad för 
året. 

Ett stort tack till sponsorerna för bidragen som är ett stort 
stöd för ungdomsverksamheten. 
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Tävlingsprogram för våren -24 
  
7/2  Pensionärstouren, Borås 
9/3 BD-tour, Svanesund 
13/3 KM seniorer 
16/3 A-lag sammandrag, Larv 
20/3 KM oldboys 
2/3 KM ungdom 
13/4 BD tour, Ed 
25-26/3 Pensionärstouren, Karlsborg 
16/4 Avslutning i bygdegården 
________________ 
  
Bingolotto och Svenska Spel  
Med jämna mellanrum "ramlar" det in pengar på klubbens 
konto från Bingolotto och från Svenska Spel. 

Vi säljer inte bingolotter aktivt för tillfället men om man 
prenumererar på lotter kan man uppge klubben som 
förmånstagare och vi får en liten provision. Detta har några 
av våra stödjare gjort och det är vi mycket tacksamma för. 

Svenska Spel delar varje år ut stora belopp till föreningar 
som ingår i "Gräsroten", förra året var det 40 miljoner. 

När man tippar eller deltar i något av Svenska Spels olika 
spel kan man välja en förening man vill stödja och en liten 
provision tillfaller den föreningen. Detta kostar inte den som 
spelar något men blir en bra extraslant för föreningslivet och 
vi är mycket tacksamma för de som "kryssat" klubben. Man 
kan välja mellan KSK orientering eller KSK bordtennis eller 

  
   

bara klubben så går det till den gemensamma kassan, för ra 
året blev det 1594 kr till klubben. 

Tack till alla som stödjer klubben när man spelar ! 
_____________  

 
 

Ny hemsida för klubben 
Klubben har nu en ny hemsida och adressen till den är 
www.laget.se/KvillebynsSK  eller googla på Kvillebyns SK. 
Det är en huvudsida för klubben med tre undersidor, en för 
vardera Bordtennis, Orientering och Motion. 
 
Det är vår förhoppning att det skall bli en ”aktiv” sida där 
man kan följa klubbens verksamhet. 
 
Att uppdatera hemsidan har visat sig lite lite ”tuffare”än vi 
trodde, trots att vi har personer med mycket goda 
datakunskaper.. Har Du lust att hjälpa till så hör av Dej till 
Helen, helen.blad@denako.se  eller Karl-Rune,  karl-
rune@telia.com  . 
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KKvviilllleebbyynnss  KKllaassssiisskkaa  22002233  
I samarbete med Idefjordens SK arrangerade vi 
”Strömstadsmedeln” som i år var en skogssprintdistans den 1 april 
och ”Kvillebyns klassiska” som var en medeldistans den 2 april. 
 
Vi fick ett bakslag av vädret i slutet av mars och på onsdag den 29 
mars fick vi 1 dm blötsnö. Mycket av snön försvann till helgen men 
vi var tvungna ta ett beslut på fredag lunch om det skulle gå att 
genomföra tävlingarna. Beslutet blev att vi genomför tävlingarna 
trots att det var en del snö kvar i terrängen. 
 
Tävlingarna genomfördes utan några större problem.  

 
 
 
 
 
 
Här en bild 
från  
Strömstads- 
medelns arena 
vid 
Hedeskolan. 
 
 
 

På lördag var det ca 300 anmälda och på söndag nästan 350 
anmälda. Det var några som valde att inte komma pga. snöläget, 
medan en del tackade oss för att vi genomförde tävlingarna trots 
lite snö. 
Då tävlingarna var runt Tanumshede hade vi alla parkeringar på 
befintliga parkeringsplatser så det blev inga problem med 
parkeringen.  
Banläggare för Strömstadsmedeln var Göran Olsson och för 
Kvillebyns klassiska Magnus Danielson och biträdande Mats 
Hugoson.  

  
   

Det var ca 40 funktionärer per dag till de olika funktionerna, t. ex 
kontrollutsättning, start/målpersonal, sekretariat, 
parkeringsvakter, serveringspersonal mm. 
Mats Blom var speaker med Gunnar Oleniusson som medhjälpare. 
 
På Kvillebyns klassiska på söndagen hade ännu mer snö smält bort, 
här var arena vid idrottshallen och solen värmde gott. 
Jag vill passa på att tacka alla funktionärer som ställer upp och som 
gör det möjligt att arrangera tävlingar! 
  
Tävlingsledare Arne Långövik 

  
 
 
Här en bild 
när de första 
tävlande 
kommit till 
arenan vid 
idrotts-
hallen. 
  
  

  
SSvveerriiggeerreessaann  ppåå  ccyykkeell  oocchh  ””MMiiddnnaattttssoollggaallooppppeenn”” 
En målsättning som Berit haft i flera år är att ta sig på cykel genom 
Sverige, i somras blev det av och det blev en härlig upplevelse. När 
vi började planera resan, kollade jag upp om det fanns någon 
trevlig orienteringstävling som kunde passa in i planen. Jag hittade 
Midnattsolgaloppen, en flerdagarstävling med 4 etapper. De två 
första vid Abisko och sedan två tävlingar vid Bjerkvik i Norge. 
Tävlingarna var veckan efter midsommar så det passade perfekt in i 
resplanen. 
Jag anmälde mig och vi drog iväg norrut med bil, husvagn cyklar 
och orienteringsryggsäcken. Midsommar firade vi på 
hembygdsgården Jamtli i Östersund där bl.a. bröderna Lindqvist 
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spelade. Kul att se grabbarna som nu blivit gubbar, man kommer ju 
ihåg dem sedan Bosse Larssons TV-program för många år sedan. 
Det blev flera stopp på vägen till Abisko, i Kiruna tog vi en 
promenad vid både gamla och nya stadskärnan. Plötsligt stannade 
en buss vid vägkanten precis framför oss, ut 
hoppade ett par och det var Johnny och Eva Karlsson från 
Uddevalla. De skulle också på Midnattsolgaloppen. Världen är 
sannerligen liten. 
 

Tävlingarna vid Abisko gick på fjällsluttningen upp mot Lapporten, 
det var ganska lättsprunget men dålig sikt pga. alla fjällbjörkar. Det 
gällde att komma nära kontroll- 
punkterna, man kunde lätt springa förbi punkthöjder och stenar 
som skymdes av björkarna. Det var inte heller lätt att läsa in sig om 
man kom fel, vilket jag råkade göra men det blev i alla fall 
godkända resultat på samtliga etapper. Även om tävlingarna 
startade sent på kvällen behövde man inte vara rädd för att det 
skulle bli mörkt, solen lyste ju dygnet runt. 

 
 

Startplats för 
orientering i Abisko 
med           
Lapporten i 
bakgrunden.             

 

 

 
 

 

 

  
   

 

Startplats för 
resan ”nord till 
syd” på cykel         
genom Sverige. 

 

 

 

Efter orienteringstävlingarna fortsatte vi till Kilpisjärvi i Finland, det 
är närmaste platsen när man ska besöka Treriksröset. Sedan tog vi 
oss hela vägen ner till Smygehuk, Berit på cykel och jag med 
husvagn som serviceteam. Det blev ca 10 mil/dag och totalt 285 
mil, man hinner se mycket av Sverige på en sådan resa. Även 
maträtterna varierar med många specialiteter från olika ställen, till 
exempel paltbuffé i Piteå minns man då det blev tydligt vad riktig 
”paltkoma” innebär. Vi kom fram till Smygehuk precis samtidigt 
som stormen ”Hans” drog in, väldigt bra timat😊😊 

Mats och Berit Hugoson 
 

DDaallssllaannddssllääggeerr  
  Lördagen den 13 maj åkte ett tjugotal förväntansfulla KSK:are med 
siktet inställt mot Bengtsfors. På programmet stod träning i 
sprintorientering med allt vad det innebär av strategier, karttecken 
och regler för just sprint. Vädret visade sig från sin allra bästa sida 
med både sol och värme så det var svettiga och varma löpare som 
återsamlades efter förmiddagens träningsrunda. 
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Efter lunch lämnade vi Bengtsfors för vidare transport till Åmål och 
Örnäs camping där övernattning skulle ske. Eftermiddagen ägnades 
åt gemensamma lekar och mysig samvaro.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Söndagens stora begivenhet var att delta i DM Sprint på 
förmiddagen och DM Sprintstafett på eftermiddagen. Med oss i 
gänget hade vi några deltagare som gjorde tävlingsdebut så för 
dem var det lite extra spännande. Framgångarna lät inte vänta på 
sig. Hela 10 medaljer hamnade hos Kvillebylöpare!  

Efter en paus på ett par timmar, då man passade på att fylla på 
energi och vatten, var det dags för stafett. Kvillebyn hade 5 
startande lag och det var de yngsta som lyckades allra bäst. Ines 
Treier, Alexander Johansson, Emelia Johansson och Tuva 
Brinkenberg startade i klassen Mycket lätt där man fick ha ledare 
med sig runt banan och det visade sig till slut att de var snabbast av 
alla i klassen! 

Även William Johansson, Sofia Roessner och Oliver Johansson, 
tävlande i klassen HD12, lyckades bra i tävlingen och tog hem 
bronsmedaljerna knappa 5 minuter efter segrarna. Silvermedaljer 
gick till klubbens HD50-lag som bestod av Henrik Pålsson, Kerstin 
Burman, Mats Hugoson och Maria Andersson. 

  
   

Många av deltagarna upptäckte glasskiosken på torget och 
avslutade dagen med gigantisk glassfest. Sammanfattningsvis kan 
vi bar konstatera: Det blev ett väldigt lyckat läger!  

 

 Ur Veckovis nr 21 2023 

 
 
DDiissttrriikkttssmmäässtteerrsskkaapp    22002233  
2 och 3 september hade Kvillebyn en stor trupp på 20 tävlande på 
medel- och långdistans-DM. OK Gipen arrangerade vid deras gamla 
klubbstuga i Hjärtum.  

 

 

 

 

 

Några 
KSK:are 
samlade 
kling klubb-
flaggan före 
start. 

 

 

Kvillebyns deltagare hade hela 17 medaljer med sig hem efter den 
helgen!  



21

  
   

Efter lunch lämnade vi Bengtsfors för vidare transport till Åmål och 
Örnäs camping där övernattning skulle ske. Eftermiddagen ägnades 
åt gemensamma lekar och mysig samvaro.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Söndagens stora begivenhet var att delta i DM Sprint på 
förmiddagen och DM Sprintstafett på eftermiddagen. Med oss i 
gänget hade vi några deltagare som gjorde tävlingsdebut så för 
dem var det lite extra spännande. Framgångarna lät inte vänta på 
sig. Hela 10 medaljer hamnade hos Kvillebylöpare!  

Efter en paus på ett par timmar, då man passade på att fylla på 
energi och vatten, var det dags för stafett. Kvillebyn hade 5 
startande lag och det var de yngsta som lyckades allra bäst. Ines 
Treier, Alexander Johansson, Emelia Johansson och Tuva 
Brinkenberg startade i klassen Mycket lätt där man fick ha ledare 
med sig runt banan och det visade sig till slut att de var snabbast av 
alla i klassen! 

Även William Johansson, Sofia Roessner och Oliver Johansson, 
tävlande i klassen HD12, lyckades bra i tävlingen och tog hem 
bronsmedaljerna knappa 5 minuter efter segrarna. Silvermedaljer 
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Många av deltagarna upptäckte glasskiosken på torget och 
avslutade dagen med gigantisk glassfest. Sammanfattningsvis kan 
vi bar konstatera: Det blev ett väldigt lyckat läger!  
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Fredag 22/9 och söndag 24/9 var det åter igen DM-tävlingar för 
orienterarna. På fredagen var det natt i Håby och på söndag 
avgjordes stafetterna i Stigen. Kvillebyn hade många deltagare på 
båda och framgångarna uteblev inte! 
På natten kom både William Johansson(H10) och Sixten Sand(H12) 
på pallen, 2:a respektive 3:a. Assar Sand kom in som god fyra i H10.  

Högt upp i resultatlistorna kom även Emelia och Alexander 
Johansson, Sven Sand samt Johannes och Kristina Gustafsson. 
Dessa tävlade dock inte i DM-klass. 

Söndagens stafetter gav också bra utdelning då William och Oliver 
Johansson kom på en fin silverplats i HD12-klassen, 4.33 efter Eds 
SK men 6.02 före UOK. Ytterligare en silverplats gick till KSK genom 
klubbens H80-lag som bestod av Jimmy Brinkenberg och Henrik 
Pålsson som kom i mål 7.14 efter Stångenäs AIS.  

 

 

 

Jimmy och 
Henrik tog 
en 
hedrande 
silver-plats i 
stafett. 

 

Markus och Sofia Pålsson kom precis utanför pallen i klassen HD14. 
Även på stafetten fanns klasser utan DM-status. I klassen Mycket 
lätt vann Emelia och Alexander Johansson med en marginal på 
nästan elva minuter till tvåorna Herrestads AIF efter fyra avverkade 
sträckor och i klassen Medelsvår 3 gjorde far och son, Ragnar och 
Peder Johansson bra ifrån sig. 
 

  
   

15 Kvillebyare har fått kliva upp på prispallen vid 2023 års olika DM 
i Bohuslän-Dal vilket tillsammans gett 9 guld, 11 silver och 13 
brons, sammanlagt 33 medaljer! Förra året fick vi ihop 17 medaljer. 

DM-medaljörerna är: 
William Johanson guld på medel och lång, silver på natt och stafett 
samt brons på sprint och sprintstafett  
Sofia Roessner guld på sprint, brons på medel, lång och 
sprintstafett  
Kerstin Burman guld på sprint och medel, silver på lång och 
sprintstafett  
Henrik Pålsson guld på sprint, silver på sprintstafett och stafett, 
brons på medel  
Jimmy Brinkenberg guld på sprint, silver på lång och stafett, brons 
på medel  
Monika Mathiasson guld på lång, brons på medel  
Harald Roessner guld på sprint  
Sixten Sand silver på medel, brons på lång och natt  
Oliver Johansson silver på stafett, brons på medel och sprintstafett  
Marcus Pålsson brons på sprint och medel  
Maria Andersson silver på sprint och sprintstafett  
Mats Hugoson silver på sprintstafett och brons på sprint 
Eva Roessner silver på sprint  
Gunnel Turpeinen silver på medel  
Torbjörn Karldén silver på lång 
 
OOrriieenntteerriinnggssttäävvlliinnggaarrnnaa  ddäärr  ttäävvllaannddeett  iinnttee  äärr  aalllltt  
För många kan tävlingen och strävan efter ett bra resultat vara det 
givna målet på en lång tid av träning. Hos många andra och kanske 
framför allt de i begynnelsen av sin idrottsliga karriär kan tävlingen 
dock verka avskräckande där mycket av fokuset mer eller mindre 
omedvetet hamnar på det resultat som inte blev så bra som man 
själv tänkt sig eller så bra som man tror att någon annan tänkt sig. 
Då riskerar tyvärr den eller de första tävlingarna bli början på slutet 
av det intresse som skulle kunna ha blivit livslångt. 
Samtidigt visar studier* på det faktum att om ett rikligt tävlande 
startar i tidig ålder med god stöttning av föräldrar och ledare så 
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ökar sannolikheten för att man fortsätter inom idrotten upp i åren 
med en högre faktor än om den enskildes resultat befinner sig i 
toppskiktet under barn- och ungdomsåren. Utmaningen för att få 
fler att fortsätta med idrottande i allmänhet och orientering i 
synnerhet verkar alltså ligga i att få fler att tävla mycket i unga år, 
men där huvudfokuset inte ska ligga på resultatet utan på de 
positiva delarna tävlingarna ger med att de som deltar blir vänner 
och finner samhörighet i ett socialt sammanhang utanför hemmet 
och skolan. Därför är det glädjande nog många tävlingar som idag 
finns inom orienteringen där fokus för många kretsar mer kring det 
sociala med att bo ihop på en camping under ett flerdagarsevent 
eller att efter tävlingen slänga sig ut i ett fritt fall på Skara 
Sommarland eller Liseberg. 
 
Säsongens första tillställning i temat i vårt "närområde" var dock 
bara delvis en tävling i form av Sprint-DM i Åmål under en härlig 
söndag i maj. Helgens aktiviteter började dock redan under 
lördagen i Bengtsfors med en träningsdag i strålande sol under 
ledning av Kerstin och Mats som en förberedelse inför söndagens 
lopp. Dagen avslutades i Åmål med lek, mat och umgänge, men 
mer om detta kan ni läsa i en annan artikel i denna upplaga av 
Kontakten. 
 
Fulladdade med kunskaper kring orienteringssprint efter 
träningslägret så var det dags för oss Kvillebyare att ta oss an 
Sommarlandssprinten i Skara i början av juni i härligt 
sommarväder. Även den oinvigde har nog redan listat ut att den 
här tävlingen går av stapeln inemellan bassänger och 
åkattraktioner på Skara Sommarland och att det efter tävlingen är 
fritt att använda anläggningens faciliteter. Sommarlandssprinten an  

med fördel kombineras med en tävling på Kinnekulle dagen före 
och boende i stuga för att få till en helhelg på schlätta. 
 
Så blev det juli och semestertider vilket i orienteringsvärlden 
betyder att det är möjligt att arrangera och åka på tävlingar under i 
stort sett veckans alla dagar. Ett väldigt trevligt och årligt 

  
   

återkommande, om än på olika platser i vårt södra grannlandskap 
är Halland 3-dagars dit ett gäng Kvillebyare i år tagit sig till området 
öster om Halmstad för att övervinna både kuperad terräng och 
högsommarvärme. Boendet var under denna tävling beläget 
endast några få meter från tävlingscentrat med gångavstånd till 
söta bad och de salta baden på Tylösand bara några minuter bort 
med bil. 
 
Sommaren passerade med flerdagarstävlingar på t.ex. Österlen och 
det mer kända O-ringen i Åre innan det i augusti, i ett härligt svalt 
sensommarväder var dags för en tredagarstävling i och runt 
Göteborg. Lördagens sprinttävling som i år gick av stapeln i 
Johannebergs kvarter ska med fördel kombineras med ett från 
tävlingen kostnadsreducerat besök på Liseberg. Med en sommar 
som går mot sitt slut så kanske någon tror att tävlingssäsongen är 
över, men inom orienteringen går det numera att tävla mer eller 
mindre året om. 
 
Därför var det i november dags att bege sig till Borås för deras O-
event med tävlingar i direkt närhet till Borås stad som startade 
med nattorientering på fredag kväll i ljuvlig och frisk novemberluft. 
Detta följdes på lördagen av etappen Downhill vilket betyder att 
löpningen mer eller mindre bara går utför från en av stadens 
höjdpunkter, men samtidigt att vägen till starten bestod av tre 
kilometers vandring uppför. Välförtjänta intog de hungriga 
Kvillebyarna på kvällen en av stadens bufférestauranger innan vi 

därifrån mätta kunde rulla 
hem och ladda för 
söndagens avslutande 
tävling bland lejon och 
elefanter kring savannen på 
Borås djurpark. 
 
 
 
Markus och Sofia Pålsson 
efter målgång i Borås Arena 
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Med detta skrivet så hoppas jag att alla har koll på Kerstins 
meddelande i inboxen om kommande tävlingar och när det är dags 
att anmäla sig så att ni kommer med på många av årets äventyr. 
 
Vi syns i skogarna! 
/Peder 
*Barns tävlande - fakta inför beslut om tävlingsformer för barn och 
unga: 
https://www.orientering.se/media/sn3lt2nu/slutrapport-
barnst%C3%A4vlande-190201.pdf 

MMåånnggaa  KKSSKK::aarree  ppåå  OOLL--aakkttiivviitteetteerrnnaa  uunnddeerr  åårreett  
Vi har haft 40 bokförda aktiviteter, tävlingar ej inräknat, under 
2023. Några deltagare från tidigare år har lämnat oss medan flera 
nya har tillkommit. Många har varit riktigt flitiga och varit med på 
flertalet av de aktiviteter vi ordnat. 20 vuxna och 18 ungdomar har 
varit med 10 gånger eller mera. Sammantaget har det varit 59 
vuxna och 29 ungdomar med på träningar och andra aktiviteter. 

 

 

 

 

 

 

Träning på 
Ranebo 

 

 

  
   

Vuxna       Ungdomar 
Kerstin Burman       37 William Johansson      37 
Lina Johansson     37  Alexander Johansson 36 
Peder Johansson     36 Oliver Johansson           35 
Mats Hugosson  29  Emelia Johansson            35 
Erik Treier              28 Tuva Brinkenberg             29 
Jimmy Brinkenberg 27 Ines Treier 28 
Roalh Kleveland 25 Sixten Sand 27                         
Maria Andersson 23 Assar Sand  25             
Gustav Carlsson 20 Sofia Pålsson                   23 
Henrik Pålsson 20 Markus Pålsson                21 
David Holmström  17 Sven Sand                        19  
Jonas Sand 17 Lovisa Carlsson                18 
Torbjörn Karldén 16 Kajsa Ny 17 
Emma Carlsson 15  Lilly Faruga Karldén         16 
Malin Sand 15 Ida Ny                               16 
Ragnar Johansson 15 Nova Carlsson                  16 
Magnus Danielson   13  Linus Ny                            14 
Berit Hugoson         12  Liv Karldén 12 
Åsa Brinkenberg  11   
Theres Andersson    10  
  
PPrreeOO--SSMM  22002233  
Inom 2 dygn, från fredag kväll 13 oktober till söndag lunch 15 
oktober avgjordes samtliga SM-tävlingar i PreO 
(Precisionsorientering); Natt fredag, Dag-lång lördag förmiddag, 
Tempo lördag eftermiddag och Stafett söndag förmiddag. Ett tufft 
program för både tävlande och arrangören Halmstads OK att hinna 
med visade det sig. 

Kvillebyn hade fem deltagare; Monika, Olle, Bosse, Mats och 
Magnus. Tävlingarna gick vid och i närheten av Tylösand. 

Vi hade en rolig men blåsig helg. Lördagens långdistans gick bland 
sanddynerna vid stranden av Kattegatt under storm. Hade starten 
ägt rum några timmar senare så hade tävlingen inte gått att 
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genomföra. Vinden var då så kraftig att den var som en sandbläster 
och gjorde det omöjligt att se kontrollerna. 

 

Klubbens tävlingsresultat under de individuella tävlingarna var inte 
så mycket att skryta med. Det mest positiva man kan säga var att 
jämnheten var slående. 

Söndagens stafett var mer glädjande. 39 lag startade varav 26 hade 
rätt att tävla om SM. Övriga lag var mix från olika klubbar eller inte 
svenska lag. Olle och Monika bildade ett mixat lag tillsammans med 
danska Vibeke Vogelius. När tävlingen var slut (=både Olle och 
Magnus hade hittat och lämnat in sina stämpelbrickor) visade det 
sig att de blev 14:e, placeringen före KSK:s SM-lag (Mats, Bosse, 
Magnus). I SM-tävlingen blev de gossarna 10:a, bäst i Bohuslän-Dal 
och före alla lokalkonkurrenter från Västergötland, så tillslut blev 
alla nöjda på något sätt! 

Tyvärr är det lite få PreO-tävlingar men försök att delta i någon 
under 2024. Programmet hittar du i Eventor. Det brukar tillkomma 
några med relativt kort varsel. PreO är en spännande tävlingsform, 
speciellt om du har någon krämpa som hindrar dig från att springa. 
Under våren kommer vi att arrangera något träningstillfälle i 
klubben. 

Vill du veta mer om PreO gå in på: 

  
   

https://www.orientering.se/utova-och-folj/borja-
orientera/precisions-orientering/ 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
KKlluubbbbmmäässtteerrsskkaapp    22002233 
En kylig morgon i oktober men med strålande sol och nästan 
vindstilla höll Kvillebyns orienterare sitt klubbmästerskap. Roalh 
Kleveland och Kerstin Burman hade förberett banorna. Dryga 30 
tävlande samlades vid Kyrkvikens Camping på Resö för att göra upp 
i tre olika klasser, ungdomar med "skuggare", herrar & damer 
t.o.m. 14 år och herrar & damer 15 år och äldre. 
 
Efter avklarad tävling samlades deltagarna för en mysig stund runt 
elden. En uppskattad avslutning på en härlig söndagsaktivitet. 
RReessuullttaatt::  
UUnnggddoommaarr  mmeedd  sskkuuggggaa    KKllaassss  11,,  HHDD--1144  
1 Ida Ny   1 William Johansson 
1 Alexander Johansson  2 Assar Sand  
1 Emelia Johansson  3 Oliver Johansson 
1 Sven Sand   4 Sixten Sand   
1 Tuva Brinkenberg  5 Einar Roessner   
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1 Ines Treier   6 Kajsa Ny    
1 Linus Ny   7 Sofia Roessner   
KKllaassss  11,,  HHDD1155--       
1 Jimmy Brinkenberg 7 Peder Johansson 
2 Jonas Sand  8 Jan Gustafsson  
3 Mats Hugoson 9 Aron Hugoson   
4 Monika Mathiasson 10 Gunnel Turpeinen  
5 Erik Treier  11 Harald Roessner  
6 Kristina Gustafsson Ragnar Johansson utgått  
   
FFlliittiiggaasstt  ii  ttäävvlliinnggsssskkooggaarrnnaa      22002233 
50 tävlande Kvillebyare har gjort 539 starter 2023 vilket är 238 fler 
starter 2023 än förra året!! Kul att KSK syns mer utåt vilket 
uppmärksammats bland aktiva i andra klubbar och även på 
distriktsnivå,,  som vi kunnat höra ute på tävlingar men även på 
föreningsledarkonferens. 
UUnnggddoommaarr                  ((AAnnttaall  ssttaarrtteerr))  
1 William Johansson 33    
2 Oliver Johansson 32     
3 Emelia Johansson 30             
3 Alexander Johansson 30   
5 Sofia Roessner  18                
6 Einar Roessner  16   
6 Tuva Brinkenberg 16 
8 Marcus Pålsson  12  
9 Sofia Pålsson  9  
10 Lilly Faruga Karldén 8  
11 Nova Carlsson  5 
11 Lovisa Carlsson  5 
13 Ines Treier  3  
13 Assar Sand  3 
13 Sixten Sand  3 
13 Sven Sand  3 
17 Lisa Treier  1 
  
  

  
   

VVuuxxnnaa 
1 Kerstin Burman  47   
2 Roalh Kleveland               44   
3 Monika Mathiasson 35 (varav 19 preO) 
4 Lina Johansson  24 
5 Olle Mathiasson  21 (preO) 
6 Bosse Sandström 20 (preO)      
6 Jimmy Brinkenberg 19  
8 Peder Johansson 18 
9 Mats Hugosson  14 (varav 4 preO) 
10 Christian Karldén 11  
11 Ragnar Johansson 10 
12 Henrik Pålsson  9  
12 Harald Roessner 9  
13 Eva Roessner  8  
13 Torbjörn Karldén 8  
13 Kristina Gustafsson 8  
13 Jan Gustafsson  8  
17 Marcus Karldén  7  
17 Eric Carlsson  7  
19 Maria Andersson 6  
19 Åsa Brinkenberg 6  
19 Elin Torstensson 6 
20 Johannes Gustavsson 5  
20 Magnus Danielson 5 (preO) 
22 Erland Svensson  4  
22 Oscar Carlsson  4   
22 David Holmström 4 
22 Emma Carlsson  4 
26 Kerstin Mitchell  3 
27 Gunnel Turpeinen 1                       
27 Patrik Gustafsson 1 
27 Anders Sand  1 
27 Anna-Lena Sand  1 
27 Erik Treier  1 
27 My Olsson  1 
27 Kenneth Viken  1 
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PPrree--OO  
Det är inte bara de som springer vanlig orientering som ökat 
deltagandet i Kvillebyns färger. Även precisionsorienterarana har 
gjort betydligt fler tävlingsstarter än tidigare år. 2023 har de 
tillsammans startat 66 gånger! (att jämföra med 41 2022) 
Så här har de fördelats: 
1 Olle Mathiasson  20           
2 Bosse Sandström 19 
3 Monika Mathiasson 18 
4 Magnus Danielson 5 
5 Mats Hugoson  4 

BBäässttaa  nnyybböörrjjaarree  
Under 2023 har han ökat sitt tävlande med 
150% från fjolåret. Då gjorde han de flesta 
starterna med skuggare men från 2023 har 
han vågat sig på att tävla på egen hand. Och 
som han har gjort det sen, 5 segrar varav 2 
DM-guld, trots att han har ett år kvar i sin 
tävlingsklass, H10! Dessutom tog han 
storslam i BDOF:s ungdomsserie som han 
vann med maximala 150 poäng. Nu kan ni 
säkert räkna ut att det är William Johansson 
som fått utmärkelsen. 
 
William Johansson1:a i BDOF:s ungdomsserie och bästa nybörjare i KSK 

KKeerrssttiinnss  uunnggddoommsspprriiss,,  DDiiaammaanntteenn  22002233 
Diamanten delas 2023 ut för 14:e gången men det är första gången 
som vinnaren har nått upp till över 500 poäng, eller närmare 
bestämt 533poäng. Poäng får man varje gång man fullföljer en 
tävling men det är bara de tio bästa resultaten som räknas 
samman. William har slagit poängrekord. Riktigt starkt gjort! 

1 William Johansson 533 poäng 
2 Oliver Johansson 380 
3 Markus Pålsson 306 

  
   

4 Sofia Roessner 243 
5 Assar Sand  120 
6 Sofia Pålsson  114 
7 Alexander Johansson 100 
7 Tuva Brinkenberg 100 
7 Einar Roessner 100  
7 Emelia Johansson 100 
11 Lilly Faruga Karldén 80 
11 Sixten Sand  78 
13 Nova Carlsson 50 
14 Lovisa Carlsson 40 
15 Sven Sand  30 
16 Ines Treier  20 
17 Lisa Treier  10 

 
 

 

Några av ungdomarna 
på plats på säsongs-
avslutningen 

  
  

MMiissssllyycckkaannddee,,  mmiissssllyycckkaannddee,,  mmiissssllyycckkaannddee........ 
Årets orienteringssäsong är slut så nu är det dags att göra en 
sammanfattning av den. Det jag kommer att minnas mest av den är 
framför allt höstens tävlingar och mina många misslyckanden. De 
flesta tävlingar som jag deltagit i har jag sprungit med som 
medföljare åt mina små barnbarn, Emelia och Alexander. Kanske 
borde jag fortsätta med detta med tanke på vad som händer när 
jag anmäler mig till tävlingar och springer på egen hand. Det är 
bara ett problem när jag springer med dessa sjuåringar, jag hänger 
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inte med i deras tempo Fortare, fortare farfar får jag höra. Dom 
tycker nog att det är ett misslyckande att behöva dras med mig i 
låg fart. 
 
Nu tillbaka till tävlingarna där jag sprang på egen hand. Det är 
framför allt tre stycken jag tänker på som inte blev den succé som 
jag hade tänkt mig. 
Den 10:e september hade jag anmält mig till tävlingen ”Värst i 
Herrsta”. Samlingen var ute på Hafstens camping utanför Uddevalla. 
Fin samlingsplats med utsikt över en fjord in mot Uddevallabron. 
Det närmade sig start och jag stack iväg. Det gick bra till de första 
kontrollerna fast terrängen var lite bökig och risig. På väg till tredje 
kontrollen gör jag ett dåligt vägval. Jag ser inte en stig på kartan 
utan hamnar istället inne i en tät granplantering som minskar 
farten betydligt. Hur förklarar jag detta? Ja, ouppmärksamhet och 
så måste jag numera använda läsglasögon. Dessa immar hela tiden 
igen. Banan fortsatte och jag hängde med ganska bra ända tills jag 
skulle till kontroll 10. Hela banan hade tolv kontroller vilket betyder 
att de ligger rätt så tätt på en så pass kort bana som jag sprang. Just 
där kontroll 10 låg var det lite grötigt. Den låg i en stigkrök och jag 
springer rakt förbi den på väg till kontroll 11, men stämplar inte. Jag 
får skylla på gyttret av kontroller och immiga glasögon. Jag kommer 
till mål och stämplar ut och får reda på att jag inte var godkänd. 
Först då förstår jag vad som hänt. Misslyckande! 
 
Nästa katastrof kommer ca en månad senare. Då var det dags för 
klubbmästerskap ute på Resö där Kerstin och Roalh strängat upp 
några banor. Vi samlades på campingen och jag hade stora 
förväntningar på mig själv. Här är tävlingen upplagd som en form av 
jaktstart så att dom äldsta (och kanske sämsta) får starta först och 
dom yngre (och kanske bättre) senare. Först i mål blir sen 
klubbmästare. Det betydde att jag startade först och satte av i god 
fart mot kontroll ett. Strax innan kontrollen skulle jag klättra upp för 
en berghälla. Jag grep efter en liten buske men missar taget och 
ramlar handlöst baklänges. Jag landar mjukt på rygg i ljung och 
mossa men tyvärr står en stor fura bakom mig och när huvudet slår 
i den är det mina förbaskade läsglasögon som slår i trädet också 

  
   

och håller på att knäcka min näsa. Ett finger får också en ordentlig 
smäll och nu två månader senare har jag ännu lite ont i den. Där 
står jag alltså med näsblod, ett sår uppe i pannan och ett blodigt 
finger när Gunnel dyker upp. Hon hade startat en minut bakom mig 
och var på väg till samma kontroll. Hon blev nog lite förskräckt när 
hon fick syn på mig och erbjöd sig att gå med mig tillbaka till start. 
Jag tackade men så illa var det inte. Blodigt dock. Jag kom tillbaka 
till start och blev omplåstrad av några flinka damer. Ännu en 
misslyckad tävling! 
 
En vecka senare hade jag anmält mig till Fräknefejden nere i 
Ljungskile med start på Skarsjövallen. När det var dags för start 
rullade det väl på rätt så bra. Jag kom i mål och som vanligt blir det 
lite diskussioner om hur vi tog 
våra kontroller. När någon 
frågade mig hur jag gick till 
kontrollen med kodsiffra 112 så 
ser jag att jag aldrig var vid den. 
Jag får än en gång skylla på tät 
kontrollplacering och immiga 
glasögon. Men något var 
konstigt, jag blev ju godkänd vid 
utstämplingen. Då kommer ett 
av barnbarnen, Oliver, och 
meddelar att just den kontrollen 
hade strukits då 
stämpelenheten inte fungerade 
på den. Lite tur ska man ha men 
samtidigt var det allt ett misslyckande. 
 
Det är kanske säkrast att jag håller mig till mina minsta barnbarn så 
länge dom behöver hjälp för det har gått bra hittills och vi har roligt 
i skogen. Jag tänker bl.a. på avslutningen på säsongen. Vi åkte till 
Borås för en tredagarstävling utanför och inne i djurparken. Andra 
dagen hade vi en väldigt lång väg till start (3 km) och mesta av 
vägen gick väldigt brant uppför. För att förvilla mina små försökte 
jag hitta på olika saker att titta på. Vi kom till en skylt där det stod 
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2000 m kvar. Då diskuterade vi hur många nollor det är om man ska 
skriva tusen, hur många det är om man ska skriva hundra. Lite 
senare kom vi till en skylt där det stod 1000 m kvar och ännu 
närmre 500 m kvar. Då var barnen på det klara hur man skriver 
1000 och 100. Promenaden gick lätt! Kul! När vi kom fram till start 
träffade vi mamma Lina och storebror Oliver. De hade gått en stund 
före oss och Oliver hade då sagt till Lina att det var tur att inte 
småsyskonen gick med dem. Då hade det nog stönats väldigt på 
vägen upp. 
 
Nu drar det snart igång en ny säsong. Det lär väl bli några tävlingar 
här hemma innan det bär av till årets 5-dagars i Oskarshamn. Jag 
får hoppas att det inte blir för många misslyckanden! 
 
Många O-hälsningar Ragnar 
 
KKSSKK::ss  oorriieenntteerriinnggssttäävvlliinnggaarr  22002244  
2024 blir det ingen Kvillebyns Klassiska under våren. Istället 
arrangerar vi DM (distriktsmästerskap) i medel- och 
långdistansorientering lördag till söndag, 24-25 augusti för 
distriktet Bohuslän-Dal. 

Medeldistans kommer att avgöras i terrängen alldeles öster om 
Fjällbacka på vår nyritade karta där. Kartan har ritats under 2022-
23 av vår egen Jimmy Brinkenberg. Kvaliteten har testats på några 
träningar under förra året och de utlovar trevlig och spännande 
terräng. Banorna sträckas av Torbjörn Karldén med viss assistens 
från sönerna Christian och Marcus. Långdistanstävlingen går i ett 
helt annat terrängområde, nämligen vid Tanumshede. Vi slår ihop 
vår skogskarta runt elljusspåret och sprintkartan som täcker 
området runt Futura och Mulleskogen och gör en stor karta enligt 
skogskartnormen. Banläggare för långdistans är Mats Hugoson och 
Magnus Danielson. 

Tävlingsledare båda dagarna är Arne Långövik och Helen Blad. Vi 
behöver många funktionärer båda dagarna så boka in denna helg i 
din kalender redan nu. Våra ungdomar får delta i tävlingarna. 

  
   

Vårt normala samarbete med Idefjordens SK blir mindre denna 
helg då Idefjorden arrangerar sprint-DM tidigare på sommaren. 

BBoohhuusslläännss  BBäässttaa  
Under hösten händer det nya, spännande saker.  
Vi har under många år haft en tanke på att arrangera en löptävling 
och nu är det dags. Strax före jul fick klubben ett erbjudande från 
Trailrunning Sweden att vara medarrangör till Bohusläns Bästa, ett 
nytt traillopp mellan Havstenssund och Tanumstrand. 

Den 12 oktober blir det premiär för Bohusläns Bästa. Precis som 
namnet antyder blir det löpning längs kusten från Havstenssund till 
Tanumstrand. Och det är 22 km ombytliga kilometer som väntar på 
löparna. Trailrunning är precis som det låter frågan om att springa i 
naturen. 

Trailrunning Sweden drivs av Elisabeth Hansson och David 
Andersson. Så här beskriver de loppet: 

– Löpningen längs havet, med den salta vinden i ansiktet och de 
vida vyerna i blickfånget, är något alldeles extra. Och sträckan 
bjuder på oväntad variation, mjuk grässtig blir granitklippor, nästan 
platt blir klätterbrant och sandstrand blir dramatiska klippor, säger 
Elisabeth Hansson. 

– Att springa här är vårt bästa sätt att rensa tankarna, få upp 
humöret och hitta ny energi. Det är terapi och det är njutning. Vi 
unnar fler att få uppleva det här. Därför skapade vi Bohusläns Bästa 
som vi ser som 22 kilometer njutning. 

Loppet startar i pittoreska Havstenssund, främst kända för sitt 
sommarliv men som har mycket att erbjuda året runt. Havet och 
den vackra naturen finns alltid här. 
– Vi tycker att det är jätteroligt att få vara en del i att locka 
besökare till norra Bohuslän en annan årstid än den vanliga, säger 
Elisabeth. Tjurpannan, det dramatiska naturreservatet, är banans 
spektakulära höjdpunkt. 
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– Det är häftigt att komma hit, varje gång. Plötsligt befinner du dig i 
ett vilt landskap med vilda granitklippor och stenstränder. Och så 
är det något med ljuset här, det är på något sätt alltid speciellt 
även om vädret är dåligt. 

Tanken är att njutningen ska fortsätta efter målgång. 
– Precis vid målet finns vår samarbetspartner Tanumstrand Spa & 
Resort som erbjuder bra boende, en trevlig bankett och ett mycket 
uppskattat spa. Perfekt som avkoppling efter väl genomfört lopp. 

Kvillebyns roll i arrangemanget är att stå för personal på 
tävlingsdagen vid start och mål, tävlingsexpedition, busstransport, 
matkontroller, vägpassager samt banutsättning och -intagning. Lite 
beroende på deltagarantal (redan nu är 135 anmälda) så behöver 
vi upp emot 50 funktionärer, så boka in lördagen den 12 oktober 
för Bohusläns Bästa. Allt förarbete, marknadsföring och kontakter 
med myndigheter och markägare svarar Trailrunning Sweden för. 

Läs mer om arrangemanget och arrangörerna på hemsidan: 
trairunningsweden.se  

 

 

  
   

 
 
 

Medlemsavgiften 
 
Vi brukar bifoga inbetalningskort för medlemsavgiften med 
Kontakten, men eftersom de flesta betalar över internet har 
vi besparat oss detta.  

 
Medlemsavgiften för 2024 är som tidigare 200 kr för 
vuxna och 100 kr för ungdom till och med 16 år.  
För ”passiva” stödmedlemmar som inte deltar i 
någon av klubbens kostnadsfria verksamheter är 
avgiften 100 kr. För BT-sektionens medlemmar 
tillkommer en träningsavgift på 50 kr. 
 
Kom ihåg att ange för vem avgiften avser. 
 
Vill Du hellre betala kontant, går detta givetvis 
också bra att göra till någon av våra ledare !  
 
Om allt är riktigt skickas Kontakten bara till en 
medlem i varje familj! 
 

  Medlemsavgiften insättes  
 bankgiro 5639-4117 
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_______________________________________ 
 

     Årsmöte 

 
Klubbens årsmöte hålls torsdagen den 29 februari 
kl. 19,oo  i  Kville Bygdegård (serveringen). 
 
Ordinarie ärenden  
 
Vi kommer att berätta om klubbens 
verksamhet 2023 och planerna för 2024. 
Klubben bjuder på något "gott" under 
kvällen ! 

Varmt välkomna ! 
 

Styrelsen 
 
 

Huvudsponsor 

 

Sparbanken Tanum 
 


